
        

 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 32. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 26. 7. 2013 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Z á p i s n i c a 

z  33. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch konaného dňa 26. 7. 2013 v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 12 poslancov OZ bolo prítomných 11 poslancov. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

N e p r í t o m n ý : 

Zoltán Haris. 

 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce,  Ing. Ján Luca – 

prednosta úradu, Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce,  Šuba Ondrej – vedúci odd. OcÚ,   

Holop F. – riaditeľ MKS a RNDr. Litauská Simona-vedúca odd.ekonom.činností . 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal prítomných a oboznámil poslancov  

s programom jednania 32. zasadnutia obecného zastupiteľstva v reči slovenskej aj maďarskej. 

Iný návrh poslanci k programu jednania nemali. 

P. starosta dal  hlasovať o  programe jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil: PharmDr. Haris Katarína, Mgr. Sárai Ladislav. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Ing. Miškovič J., Mgr. Tóthová M., Mgr. Holková G. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

P. starosta konštatoval, že je prítomných 12 poslancov a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

 

P r o g r a m : 

1. Informácia o stave projektovej prípravy výstavby kúpeľov v obci 

2. Návrh na kúpu asanačného vozidla pre obec Nesvady – zmena uznesenia a rozpočtové 

opatrenie na nákup asanačného vozidla 

3. Rôzne 

  4.   Návrh uznesenia 

  5.   Záver 

J e d n a n i e : 

 

Úvodom jednania starosta obce oboznámil poslancov so spracovanou štúdiou primárneho centra 

kúpeľov.     

P. Miškov – zástupca dodávateľa podrobne rozobral predložený návrh podľa jednotlivých objektov. 

                    Pomenovanie „primárne centrum“ vychádza zo spracovaného zámeru a je smerovaný 

tak, aby objekty kúpeľov  mohli byť využívané celoročne. Je spracovaná technická správa, ktorá 

v krátkych rysoch načrtla potrebu kúpeľov. 

 Potom sa pristúpilo k prejednaniu jednotlivých bodov programu zasadnutia OZ. 

 

1. Informácia o stave projektovej prípravy výstavby kúpeľov v obci 

P. Miškov - prezentoval vypracovanú štúdiu s cieľom pripraviť projektovú dokumentáciu 

pre možnosť podania žiadosti o vydanie stavebného povolenia.  

P. starosta – účelom zvolania zasadnutia OZ je vyjadriť sa ku skladbe objektov kúpaliska. 

          Počas posledných 15 rokov obec propagovala možnosť výstavby kúpeľov  

                     v obci, avšak investori neprejavili o realizáciu záujem. Posledný záujemca sa  

                     zriekol možnosti realizácie v marci 2013. 

          Po zvážení a schválení projektovej dokumentácie by obec postupnými krokmi  

                     mohla realizovať výstavbu primárnej časti kúpeľov,  čo by tiež viedlo  

                     k zvýšenému záujmu ďalších potenciálnych investorov. 

          Po schválení predloženej štúdie OZ by sa v mesiaci august 2013 podala  



objednávka na vyhotovenie PD pre vydanie stavebného povolenia, ktorá by  

mohla byť hotová v novembri 2013. Ďalšie tri mesiace by sa vybavovali  

vyjadrenia príslušných inštitúcií, potrebné pre vydanie povolenia. 

         Nakoľko štúdia bola doručená len dnes, v prípade potreby si ju poslanci môžu 

         preštudovať počas prestávky, nakoľko pred zahájením OZ bol podaný  

                   podrobná štúdia. 

Poslanci nežiadali o vyhlásenie prestávky. 

Mgr. Simonics – sa pýtal, či 15-mesačná doba výstavby nie je príliš krátka. 

P. starosta – nie je  to komplikovaná stavba, infraštruktúra by sa riešila osobitne. Pri  

                     výstavbe doporučil využiť domáce zdroje. Obec je ekonomicky tak silná, že  

                     výstavbu by zvládla. 

Ing. Takács – navrhol jednať najprv o druhom bode programu, ktorý považuje za dôležitejší,  

                       nakoľko je potrebné riešiť havarijnú situáciu v obci, týkajúcu sa vývozu  

                       tekutého odpadu od občanov a zo zariadení obce. Pre krátkosť času od  

                      doručenia materiálu OZ doporučil bod ohľadom kúpeľov odročiť na  

                      prejednanie OZ v mesiaci august. 

Ing. Miškovič – osobne sa domnieva, že nie je správne, že rozhodnutie o realizácii kúpeľov  

                           sa odkladá od 60-tich rokov minulého storočia. Kto bude včas projekčne  

                           pripravený, ten len získa a môže predložiť žiadosti na získanie finančných  

                           zdrojov. 

     Predpokladaný rozpočet 1,5 mil. € investičných nákladov nepovažuje za  

                           vysoký. Osobne doporučuje súhlasiť s vypracovaním projektovej                         

                          dokumentácie a urýchlene požiadať o stavebné povolenie. 

P. starosta – pred 5 rokmi OZ rozhodlo o realizácii nového termálneho vrtu, ktorý stál 350  

                     tis. €. Pokiaľ by sa vrt vtedy nerealizoval, dnes by obec nemala k dispozícii ani  

                     vrt ale určite ani finančné prostriedky, ktoré vrt stáli. 

Mgr. Holková – už dávno je poslankyňou, o kúpeľoch sa neustále hovorilo, teraz je už  

                           potrebné urobiť ďalší krok. 

Dobosi R. – podporuje vypracovanie projektovej dokumentácie, ale zároveň je potrebné  

                    spracovať aj ekonomiku prevádzkovania kúpeľov, pretože ich prevádzkovanie  

                    môže negatívne pôsobiť na celkovú ekonomiku obce. Je presvedčený, že  

                    prevádzkovanie kúpeľov obcou bude pre rozpočet obce stratovou záležitosťou  

                    s negatívnym dopadom.  

 Pretože viacej pripomienok a dotazov zo strany poslancov neodznelo, p. starosta dal 

hlasovať o súhlase s vypracovaním projektovej dokumentácie Primárneho areálu kúpeľného 

centra termálneho kúpaliska Nesvady. 

Hlasovanie: Ing. Takács sa zdržal hlasovania, ostatní poslanci hlasovali za, t.j. 10 poslancov. 

 

2. Návrh na kúpu asanačného vozidla pre obec Nesvady – zmena uznesenia a rozpočtové 

opatrenie na nákup asanačného vozidla 

P. starosta – odôvodnil kúpu asanačného vozidla havarijným stavom v obci, kedy v obci  

                     absentuje poskytovanie služby občanom a to vývoz tekutého komunálneho  

                     odpadu ako od občanov tak aj zo zariadení obce. K zmene dochádza z dôvodu, 

že bankové inštitúcie finančné prostriedky príspevkovej organizácii neposkytujú. Tieto 

poskytujú len obci. Nakoľko obec disponuje potrebnými finančnými prostriedkami, 

predkladá návrh na zrušenie už prijatého uznesenia. 

Dobosi R. – doporučil kúpu tohto vozidla schváliť. 

Molnár Z. -  sa informoval, kedy by bolo vozidlo pre občanov k dispozícii. 

Mgr. Sárai – sa pýtal či je dostatok pracovných kapacít vo VPS na vývoz fekálu. 

      P. starosta – odpovedal, že vozidlo by teoreticky mohlo byť dodané v priebehu budúceho  

                          týždňa. Pracovné kapacity sú vo VPS postačujúce. 

 

 



  Pretože viacej dotazov a pripomienok zo strany poslancov neodznelo, p. starosta dal 

hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

3. Rozprava a interpelácia poslancov 

Nakoľko všetky body programu boli vyčerpané, p. starosta vyzval poslancov, aby v rámci 

rozpravy predniesli svoje ďalšie návrhy, dotazy a pripomienky. 

Mgr. Dibusz – upozornil, že pred RD na Farskom poli č. 1 je zle otočený miestny rozhlas  

                        a digitálna televízia sa vysiela len v analógovej kvalite a nie v HD. 

Ing. Miškovič – doporučil pred všetkými kostolmi v obci vyznačiť prechod pre chodcov na štátnej  

                           ceste. 

P. starosta – predmetné interpelácie sú poznačené a budú riešené príslušnými zodpovednými 

pracovníkmi obecného úradu. 

 

4. Návrh uznesenia 
Všetky body programu jednania boli vyčerpané. 

P. starosta sa opýtal  návrhovej komisie, či má dodatok k uzneseniu z dnešného zasadnutia OZ. 

Mgr. Sárai – návrhová komisia nemá iný návrh do celkového uznesenia. 

P. starosta konštatoval, že uznesenie je platné, nakoľko o každom prejednanom bode bolo 

zvlášť hlasované. 

Uznesenie č. 32/2013  

z 32. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch konaného dňa 26.7.2013. 
 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ r u š í   uznesenie OZ Nesvady číslo 31/2013-X zo dňa 27.6.2013, 

B/ s c h v a ľ u j e    

    1/ rozpočtové opatrenie č. 5 obce Nesvady na rok 2013 v predloženom znení, 

    2/ kúpu asanačného vozidla v  hodnote  42 tis. EUR  z  rozpočtu obce Nesvady  

       Zodpovedný: Ing. Ján Luca, prednosta OcÚ 

      

II. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ berie na vedomie 

      informáciu starostu obce o prepracovaní zámeru " Primárny areál   kúpeľného centra termálneho   

      kúpaliska  Nesvady " spracovanú Ing. Arch. Bakša Ladislavom, 

B/ s c h v a ľ u j e    

    spracovanie projektovej dokumentácie „Primárny areál kúpeľného centra termálneho  kúpaliska   

    Nesvady„ formou vyhotovenia projektu pre stavebné povolenie so zapracovaním pripomienok zo  

    strany poslancov. 

 

      D.    a.    h.    

 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ                      starosta obce 

 
Overovatelia: 

    PharmDr. Haris Katarína 

    Mgr. Ladislav Sárai 

 

 

 

 

Zapísal: Ing. Ján Luca 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


